
ПРОТОКОЛ № 1 

Громадської ради  при Роздільнянської районної військової адміністрації 

 

15.02.2023 р.                                                                           Місце проведення наради: 

м. Роздільна, 

вул. Незалежності, 9 

2-й поверх, зала засідань 

Час проведення:  08.30 

 

Головуючий:  Бондаренко Валентина Миколаївна 

 

На громадській раді були присутні 6 осіб, відповідно до списку, який додається до 

протоколу. 

Запрошені: 

- Начальника Роздільнянської районної військової адміністрації Сергій 

Приходько; 

- Заступник начальника Роздільнянської районної військової адміністрації 

Наталія Шличок; 

- начальник відділу соціально-економічного розвитку територій районної 

військової адміністрації Наталія Іваник; 

- в.о. начальника відділу  з питань інфраструктури, містобудування та 

архітектури, житлово-комунального господарства та екології  районної 

військової адміністрації Вікторія Литвин; 

- Директор ТОВ «Видавництво «Роздільнянська районна газета «Вперед»» 

Наталія Буковська. 

 

Порядок денний: 

1. Звіт про діяльність логістичних центрів та роботу координаційного гуманітарного 

штабу при Роздільнянській районній військовій адміністрації 

2. Про роботу «пунктів незламності» на території району 

3. Про забезпечення роботи енергосистеми в Роздільнянському районі 

4. Про затвердження районної програми сприяння розвитку інститутів 

громадянського суспільства Роздільнянського району на 2023 - 2026 роки 

5. Різне 

 

Приходько С.М. поспілкувався з представниками інститутів громадянського суспільства 

з питань, які потребують найбільшої уваги та надано аргументовані відповіді. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Іваник Н.Г розповіла, що території Роздільнянського району діє 9 гуманітарних штабів 

територіальних громад та районний гуманітарний штаб, якими за 2022 рік отримано 21 

партію гуманітарної допомоги.  

Найпотужніші партії допомоги, у тому числі генератори, бойлери та обігрівачі, отримано 

від обласного гуманітарного штабу при Одеській ОВА, продуктові та текстильні набори 

від обласної організації «Червоного хреста України». 

Територіальними громадами також отримано гуманітарну допомогу від благодійних 

фондів «World Central Kitchen», «10 Квітня» та «Спадщина». 

Триває робота гуманітарних штабів щодо задоволення потреб внутрішньо переміщених 

осіб та малозабезпечених верст населення.   

Сидоренко В.Г. поцікавилась хто безпосередньо займається розподілом отриманої 

гуманітарної допомоги. 

 



Іваник Н.Г наголосила, що гуманітарний штаб району безпосередньо не надає 

гуманітарну допомогу громадянам, а  в разі її надходження, розподіляє між 

гуманітарними штабами у громадах, які вже на місцях здійснюють розподіл між тими, хто 

потребує допомоги. 

 

За результатами вирішено: 

1. Взяти інформацію до відома 

2. Розглянути питання розподілу гуманітарної допомоги на території Роздільнянської 

міської ради  на наступному засіданні. 

 

Голосували:  

«За» -   7 

«Проти» - 0 

«Утримались» - 0 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Шличок Н.С. повідомила про роботу «Пунктів незламності» на території району. Так, на 

території району діють 2 мобільні, 12 стаціонарних та 30 «сплячих» пункти, які будуть 

задіяні у разі потреби. Робота пунктів відповідає стандартам згідно  з постановою 

Кабінету Міністрів України від 17 грудня 2022 р. №1401 «Про порядок організації та 

функціонування «Пунктів незламності».  

Кожен з них в обов’язковому порядку забезпечений усім необхідним: генераторами та 

пальним, автономним опаленням, засобами доступу до Інтернету, зокрема через термінали 

Starlink, зв’язком для виклику екстрених служб, запасами води  тощо. 

 

За результатами вирішено: 

1. Взяти інформацію до відома 

 

Голосували:  

«За» -   7 

«Проти» - 0 

«Утримались» - 0 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Литвин В.В. поінформувала присутніх про роботу енергосистеми в Роздільнянському 

районі. За інформацією оператора УЕ «Укренерго», відсутність дефіциту електроенергії 

пояснюється тим, що після ремонтів у роботу включено додаткові енергоблоки на 

декількох теплових електростанціях, зросло виробництво електроенергії в енергосистемі, 

яке повною мірою покриває споживання. В нашому районі ситуація з електроенергією 

контрольована,  

Додатково варто зазначити, що об’єкти критичної інфраструктури району готові до 

стабільної сталої роботи в умовах відсутності електропостачання. Частина з них 

підключені до безперебійного електропостачання, як наприклад Роздільнянська, 

Великомихайлівська та Захарівська багатопрофільні лікарні, котельні, що забезпечують 

теплом м. Роздільна. На інших критично важливих, соціальних, тощо об’єктах встановлені 

генератори. 

Бондаренко В.М. відмітила, що вимкнень останній тиждень практично немає і це завдяки 

злагодженій роботі енергетиків. 

 

За результатами вирішено: 

1. Взяти інформацію до відома 

2. Здійснювати інформування населення у разі ускладнення ситуації в енергосистемі 



Голосували:  

«За» -   7 

«Проти» - 0 

«Утримались» - 0 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Ладунська-Амонс О.В. інформувала присутніх щодо розроблення районної програми 

сприяння розвитку інститутів громадянського суспільства Роздільнянського району на 

2023 - 2026 роки. Прийняття і реалізація Програми забезпечить визначення пріоритетів 

місцевої влади у питаннях, які стосуються розвитку громадянського суспільства; 

консолідацію різних гілок місцевої влади та підвищення ефективності її зусиль у сфері 

формування громадянської культури суспільства; створення цілісної системи соціального 

партнерства між місцевими органами влади та ІГС на території району, що призведе до 

позитивного впливу та залучення зовнішніх ресурсів на вирішення відповідних проблем 

 

За результатами вирішено: 

1. Взяти інформацію до відома 

2. Рекомендувати сектору інформаційної діяльності та комунікацій з громадськістю 

провести електронні консультації з громадськістю з метою зібрання пропозицій. 

 

Голосували:  

«За» -   7 

«Проти» - 0 

«Утримались» - 0 

 

 

 

 

Порядок денний вважати вичерпаним 

 

 

 

Голова громадської ради                                                             Валентина БОНДАРЕНКО 

 

Секретар громадської ради                                                         Ольга ЛАДУНСЬКА-АМОНС  


